



## تعميم GACA Circular

**To:** Air Operators and their agents operating to the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

**إلى:** شركات الطيران وكلاءهم الناقلين إلى مطارات المملكة العربية السعودية .

**Subject:** To accept passengers holding Qatar nationality who are wishing to perform Umrah or Hajj to travel to King Abdul Aziz International Airport in Jeddah.

**الموضوع:** قبول المواطنين القطريين الراغبين في أداء مناسك العمرة أو الحج بالسفر إلى مطار الملك عبدالعزيز الدولي بجدة.

### Reference:

1. Telegram from His Royal Highness the Advisor of Custodian of the Two Holy Mosques and the Governor of Makkah No. 628794 dated on 4/9/1440 AH.
2. Telegram from His Highness Minister of Interior No. 195190 dated on 3/9/1440 AH.

- المرجع:**
١. برقية صاحب السمو الملكي مستشار خادم الحرمين الشريفين أمير منطقة مكة المكرمة رقم ٦٢٨٧٩٤/ب س وتاريخ ١٤٤٠/٩/٤ هـ.
  ٢. برقية صاحب السمو الملكي وزير الداخلية رقم ١٩٥١٩٠ وتاريخ ١٤٤٠/٩/٣ هـ.

### Background:

Regarding the previous circular about the passengers holding Qatar nationality who are wishing to perform Umrah or Hajj.

**نبذة:**  
نظراً إلى التعاميم السابقة بشأن قبول نقل المواطنين القطريين الراغبين في أداء مناسك العمرة أو الحج.

### Instructions:

Accepting passengers of Qatari citizens who are wishing to perform Umrah or Hajj to arrive to King Abdul Aziz International Airport in Jeddah until 9th of Dhu Al-Hijjah. And inform the General Authority of Civil Aviation (GACA) with their information in each flight after departing from origin airport.

**التعليمات:**  
يتم قبول المواطنين القطريين الاثنياء الراغبين في أداء مناسك العمرة أو الحج بالقدوم إلى مطار الملك عبدالعزيز الدولي بجدة حتى يوم التاسع من ذو الحجة. بالإضافة إلى اشعار الهيئة العامة للطيران المدني ببيانات المعتمرين والحجاج القطريين القادمين على كل رحلة بعد مغادرتها من مطار المنشأ.

**Attachment(s):** Nil.

**المرفقات:** لا توجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي  
A.P of the President of General Authority of Civil Aviation  
for Economic Policies and Air Transport

محمد بن عبيد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi